
 

Agenda ALV Zingen&Zo 9 maart 2020. 

Verslag 
Algemene ledenvergadering Zingen en Zo  
maandag 9 maart 2020 om 20.00 uur 
in het Poortershoes,  Groningen 
aanwezig:  
Klaske, Clari, An, Anneke, Caro, Hans, Gerlof, Henk-Jan, Robbert, Marijke, Sineke, Anne, Hylkje, Tet, 
Marloes, Liesbeth, Berend, Inge, Corrie, Monique K, Femke, Monique v.A, Pauline, Michel, Jantine, 
Herma, Betsy, Peter, Ivonne en Marjan. (30 leden) 
afgemeld: 
Edith, Desiree, Siemona, Nicole, Geke, Dobby, Betty, Floor, Jan H, Carla, Jolanda, Piet, Gert. (13 
leden) 
 

1. Opening  
Peter opent de vergadering en nodigt ons uit om samen “On Children” te zingen. 
 

2. Definitieve vaststelling agenda 
Er zijn geen toevoegingen 
 

3. Verslag ALV  Zingen en Zo 2019 
o Pagina 1: geen opmerkingen 
o Pagina 2: geen opmerkingen 
o Pagina 3: Inge: afgelopen keer is afgesproken dat we eenmaal per 7 weken &Zo 

oefenen. Dit is nog niet echt doorgevoerd. Bestuur zal het meenemen in de planning.  
Monique: Graag ook nog steeds aandacht voor de structuur, dat Douwe zijn 
verwachtingen aangeeft wanneer we tekst en noten moeten kennen voor een 
concert. (afspraak is 3 weken tevoren!!) Ook dat nemen we mee in overleg met 
Douwe. 
Monique: graag nogmaals aandacht voor het repeteren in de vakanties, het zou een 
bezuinigingsmogelijkheid kunnen zijn om niet alle vakanties te repeteren. 

o Pagina 4: naar aanleiding van punt 8:  
Corrie: hoe zit het met de banners? Daar is Hylkje mee bezig.  
Inge: En de fotograaf?: er is contact gelegd maar een van de contacten is overleden, 
de ander zal opnieuw benaderd worden. Hylkje gaat er achteraan. Caro en Peter 
hebben nog een optie als het niet lukt. 

o Pagina 5: geen opmerkingen 
    

4. Jaarverslag 2019  
a. Jaarverslag 2019:  

Monique: lijstje van nieuwe nummers ontbreekt, Marjan zal ze bij het verslag voegen 
Corrie: zou fijn zijn als we dat op tijd weten i.v.m. lustrum 
o Pagina 4: geen opmerkingen 
o Pagina 5: Femke: Petje af voor onze professionals en speciaal voor Christina hoe snel 

ze zich alles eigen heeft gemaakt. Marijke zorgt voor iets lekkers voor Douwe en 
Christina als kleine verrassing. 
Monique stelt een vraag over gebruik van namen in het verslag i.v.m. AVG 
wetgeving. Er is wel over gesproken, bestuur treedt naar buiten en de solisten, die 
namen worden dus genoemd, maar als er toestemming is mag het sowieso. 
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Bovendien is dit een intern stuk. Alle nieuwe leden krijgen een formulier om 
toestemming te geven of bezwaar te maken. 

o Pagina 6: complimenten voor Marijke die Lief en Leed zo fijn regelt. 
o Pagina 7: Hylkje stelt een vraag over werving: Dit probeert Femke in ieder geval via 

Facebook te doen.  De website wordt binnenkort bijgewerkt. 
 

b. Overwegingen Douwe      
An: heeft een vraag over de start met inzingen, ze vindt het niet fijn. Het geldt voor een 
aantal mensen. De meningen zijn verdeeld. Het is wel belangrijk dat er ruimte is voor 
variatie. We zouden wat andere vormen wel waarderen.  
Berend: geeft aan dat het fijn zou zijn dat Douwe wat meer aangeeft wat zijn intentie er 
mee is.  
Dit wordt meegenomen in het overleg met Douwe, de verschillende ervaringen en 
behoeften zullen worden duidelijk gemaakt. 
 

5 Financiën 
Michel en Anneke doen als kascommissie  verslag van hun bevindingen en verlenen decharge 
aan de penningmeester. Anneke gaat nu uit de kascommissie en wordt hartelijk bedankt . 
Hans zal haar taak overnemen. De kascommissie bestaat daarmee uit Michel en Hans  
a. Balans 2019: Betsy licht toe . Monique vraagt of er al beleid is om het tekort in de 

toekomst structureel aan te passen. Dat is er nog niet: voorstel om een commissie in te 
stellen om hier over te gaan denken en actie te ondernemen.  
Feit is dat er een lichte teruggang is van leden en 10 euro contributieverhoging niet 
genoeg is om dit te compenseren. Ons koor draait het beste als we ongeveer 50 leden 
hebben. 
Er ontstaat een discussie over het ledental, hoe kunnen we mensen stimuleren, wat kan 
Douwe bijdragen als er mensen komen kijken. Passen we dan eenmaal per maand de 
repetitie een beetje aan, bv met wat meer liedjes, er een leuke avond van maken? 
Ivonne licht nog toe waarom mensen niet aansluiten. Dat gaat niet over dat ze het koor 
niet leuk vinden of de kwaliteit niet oké.  Hylkje geeft aan dat ze  moeite heeft met de 
formulering  ”Douwe bekijkt of een nieuw lid toegevoegde waarde heeft“  Is te vaag en 
subjectief. Er is ook nog een onduidelijkheid waarom en met welk doel er proefperiodes 
zijn voor nieuwe leden. Gaat mee naar het overleg met Douwe.  

b. Realisatie 2019  
Betsy licht hier de cijfers toe. We kunnen niet de conclusie trekken dat samen met een 
ander koor voordeliger is, vooral omdat dan de opbrengst  ook wordt gedeeld. En dat 
valt wat minder voordelig uit voor ons.        

c. Toelichting  bij de realisatie 2019 : is al besproken    
d. Begroting 2020, w.o.voorstel contributieverhoging : er is een vraag of het niet meer 

omhoog kan. We hebben een heel laag contributiebedrag. We gaan komende jaren elk 
jaar 10 euro omhoog. Tot 200 euro.  
We besluiten tot 180 euro voor dit jaar, een tientje verhoging dus en aan de koorleden 
een vriendelijk verzoek om een vrijwillige bijdrage  voor wie dit kan missen en kan doen. 
Dortmund staat niet vermeld, dat wordt persoonlijk omgeslagen 
Hylkje geeft nog aan dat zaalhuur is erg verschillend is, tussen 100 en 400 euro.  
Naast de contributieverhoging zal er een commissie worden samengesteld om te kijken 
naar structurele oplossingen voor het langzaam interen op onze reserve. 
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Pauze  21.00 -21.15 uur 
 

6. Plan van aanpak 2020, w.o. jubileumplannen    
Het plan van aanpak wordt doorgenomen. 
Pagina 8:  

o Corrie: Over &zo gedeelte: hoe bevalt de opzet en kunnen we zo doorgaan? Iedereen 
vindt het super hoe het gaat. Corrie en Edith hebben het idee om via de 
stemgroepleiders  te communiceren en verzoeken de stemgroepen om bij de 
oefenavondjes per stemgroep ook aandacht in te ruimen voor het &Zo gedeelte. De 
evaluatie met de stemgroepleiders moet nog komen. Door opstelling en houding 
geven we kleur aan de uitvoering. De twee nieuwe nummers hebben nog geen &Zo 
stukje.  
Het eenmaal per 7 weken oefenen moeten we nog doorvoeren.  Het mag in overleg  
in de agenda komen. Dat gaat prioriteit krijgen. 
Er wordt medegedeeld dat er weinig ruimte is bij het badkamerconcours. 6x4 meter. 
Is heel beperkt. 

o Compliment voor het Poortershoes wat altijd bereid is om ons te helpen, er langer 
moeten zijn etc. Ook maar een bloemetje: Marijke gaat er voor zorgen. 

o Henk-Jan geeft aan dat hij het bezwaarlijk vindt als we er steeds om half acht al 
zouden moeten zijn, dat past niet in zijn leven en dat van meer mensen. 

o Femke kaart aan dat we nu definitief moeten afspreken over hoe we kunnen mixen 
met de afgesproken kleuren. Winter wit met één van de 5 kleuren of zwart met één 
van de 5 kleuren. Dus geen twee kleuren én effen!! Caro verzoekt om te stoppen met 
de discussies over welke kleur de juiste is. Anne benadrukt dat we er ondanks de 
stress tevoren erg mooi uitzien de laatste concerten. Het A-team zal hier een 
definitief en helder verhaal over op papier zetten. 

Pagina 9: Jubileum 
o Jubileumcommissie:  

Zaterdag 27 juni is na peiling het meest gekozen voor een feestdag voor het koor, op 
welke dag we op verschillende plekken in de stad van ons laten horen. Met als het 
lukt een boottochtje. 
Vrijdag 20 november wordt de datum van ons lustrumconcert. Hier wordt op alle 
fronten aan gewerkt. Voor het concert wil de cie. graag samenwerken met het A-
team.  
Over oud-leden wordt nog gedacht. Het is niet de bedoeling een concert te geven 
met repetities van oud-leden. Mogelijk wel een terugblik op oude liedjes met 
meezingen door oud-leden. 

o Er wordt nog een suggestie gedaan voor de RABOzaal in het Forum voor het concert. 
o Financiering voor het jubileum: er komt een brief om naar potentiële sponsors te 

sturen, verder zijn we aan het informeren welke crowd-funding mogelijkheden er 
zijn. Verder zijn alle giften welkom, suggestie: elk lid vraagt aan 10 mensen 5 euro, of 
aan 5 mensen 10 euro en dan heb je zo 40x 50= 2000 euro voor het jubileumjaar.  
Hylkje geeft nog de suggestie om bv op zoek te gaan op Marktplaats voor een 
versterker met boxen. Robbert gaat zijn broer vragen. Femke geeft aan dat er ook 
een speciaal fonds is voor muziekinstrumenten. Of, zoals Corrie suggereert: samen 
een klus doen met het koor: “heitje voor een karweitje” 

 Pagina 10 
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o Inge geeft aan ook namens twee alten: we zingen erg lang al dezelfde nummers, 
laten we waken om wat meer te variëren. Daarnaast komt het vrij zingen niet goed 
uit de verf. Christina tevoren aangeven wat we willen zingen gebeurt ook nog niet. 
We nemen ons voor dat beter te gaan doen.  En de data mogen weer in de agenda. 
Siemona houdt de agenda bij als we het goed aan haar doorgeven. 

o Het voorstel ontstaat om de druk van de ketel te halen en komend concert maar 1 
nieuw nummer te doen en dan in juni het andere erbij.  Ook de andere nummers 
blijven daardoor wat liggen om voor het concert nog eens goed door te zingen. Het 
bestuur gaat dit met Douwe opnemen.  

o Alle ingezongen stukjes van Douwe komen zsm op de website. 
 

7. Benoeming bestuur: 
Peter neemt afscheid als voorzitter en licht toe dat een nieuwe kandidaat niet persé 
voorzitter  hoeft te zijn. Henk-Jan stelt zich kandidaat en wordt met applaus  verwelkomd. 
Peter wordt bedankt voor 8 jaar voorzitterschap met een mooie bak “zang”violen en een 
cadeaubon voor de tuin van zijn nieuwe huis. 
Peter bedankt het koor voor het vertrouwen en schetst hoe het voor hem is geweest.  
 

8. Rondvraag 
Robbert:  
- wijst op het feit dat er genoeg leden aanwezig moeten zijn voor het aannemen van het 

contributievoorstel en hij geen lijst heeft gezien. Marjan heeft alle aanwezigen 
genoteerd. We zijn met genoeg. (30 van de 43 is ruim 2/3 van de leden) 

- Dortmund: we treden op van 20-20.30 u dus wie naar huis wil die avond dat kan nog. 
Corrie:  
- wil graag dat dat per stemgroep wijzigingen in partituren en &Zo gedeelte snel kunnen 

worden doorgegeven via een groepsapp. 
Marloes:  
- Bedankt iedereen voor alle medeleven en kaarten en liefdevolle woorden bij het 

overlijden van haar man. 
 

9. Afsluiting  
Peter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en de steun voor het bestuur. 


